



Najla M. Al Shirawi

SICO ADOPTS CFA INSTITUTE GLOBAL ASSET MANAGEMENT STANDARDS

- **Global Investment Performance Standards**
- **Asset Manager Code of Professional Conduct**

Manama, Kingdom of Bahrain – 23 August 2016: Securities & Investment Company (SICO), licensed by the Central Bank of Bahrain as a conventional wholesale bank, announced today that it has joined a select group of asset managers in the MENA region that have claimed compliance with the Global Investment Performance Standards (GIPS) issued by the CFA Institute.

GIPS constitute a single global standard and ethical framework for the calculation and presentation of the investment performance history of asset management firms. These standards, which are based on the fundamental principles of full disclosure and fair representation of performance results, enable investors to make meaningful comparisons between investment managers across the world.

SICO's compliance with these standards was independently verified by Ashland Partners & Company, a global pioneer in GIPS verification services. GIPS compliance covers all SICO discretionary portfolios and funds in multiple composites defined by investment mandate, objectives and strategy. The composites provide investment performance for the past five years, and will be extended further over time. Ongoing compliance by SICO will be verified annually by independent external audits.

Commenting on this achievement, SICO Chief Executive Ms. Najla Al Shirawi, said: "GIPS compliance reinforces SICO's pioneering commitment to adopt the highest international standards and global best practice; and to protect the interests of our shareholders and clients above all else. Our investment performance can now be compared credibly with asset managers across the globe, providing prospective institutional clients with a greater degree of confidence in the presentation of SICO's historical performance information."

According to Mr. Jason Millard, CFA, CIPM, a Partner with Ashland Partners: "We are proud to have assisted SICO in their effort to claim compliance with GIPS. GIPS compliance is a firm-wide effort that represents a strong commitment to providing investors full disclosure and transparency in performance results. We commend SICO for leading the MENA region and look forward to continuing our work with them."

SICO also announced that it had adopted the CFA Institute Asset Manager Code of Professional Conduct. The code defines the ethical and professional responsibilities of firms that manage assets on behalf of clients. It covers key factors such as loyalty to clients, the investment process, trading, risk management and compliance, performance evaluation and disclosure. For investors, it provides a benchmark of ethical conduct that they should expect from asset managers, and offers a higher level of confidence in firms that adopt the code.

"The adoption of this code by SICO is further demonstration of our conformance to the highest global standards of ethical behaviour and professionalism; and our enduring commitment to always put the needs and interests of our clients first," Ms. Najla Al Shirawi commented.

- Ends -

About Securities & Investment Company (SICO)

Headquartered in the Kingdom of Bahrain, and with a growing regional presence and international footprint, Securities & Investment Company (SICO) is one of the premier wholesale banks in the GCC region. SICO provides a select range of investment banking solutions – brokerage, market making, treasury, asset management, corporate finance, and custody and fund administration – which are underpinned by an independent, value-added research capability.

Established in 1995, and listed on the Bahrain Bourse in 2003 as a closed company, SICO operates under a conventional wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain. The Bank has two wholly-owned subsidiaries: SICO Fund Services Company (SFS) – a specialised regional custody house; and SICO UAE – an Abu Dhabi-based brokerage firm licensed by the Emirates Securities & Commodities Agency.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis
Head of Corporate Communications
Securities & Investment Company (SICO)
Direct Tel: (+973) 1751 5017
Email: nadeen.oweis@sicobahrain.com



السيدة نجلاء محمد الشيراوي

سيكو تطبق معايير معهد CFA لأدارة الأصول العالمية

- المعايير العالمية لقياس أداء الاستثمار
- قواعد السلوك المهني في مجال إدارة الأصول

المنامة، مملكة البحرين - 23 أغسطس 2016: أعلنت شركة الأوراق المالية والاستثمار (سيكو)، المرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي- اليوم بأنها قد انضمت إلى مجموعة محدودة من مديري الأصول في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا التي تمكنت من الأمتثال للمعايير العالمية لقياس أداء الاستثمار (GIPS) الصادرة عن معهد المحلل المالي المعتمد (CFA).

وتشكل المعايير العالمية لقياس أداء الاستثمار مجموعة من المبادئ الموحدة عالمياً وإطار عمل أخلاقي لحساب واستعراض أداء الاستثمار للشركات المتخصصة في إدارة الأصول. وترتكز هذه المعايير على مبادئ جوهرية تنطوي على الإفصاح الكامل والاستعراض العادل لنتائج الأداء، بما يتيح للمستثمرين إجراء مقارنات بناءة بين مدراء الاستثمار في مختلف أنحاء العالم.

وقد تم التحقق من التزام سيكو بهذه المعايير بشكل مستقل من قبل أشلاند بارتنرز أند كومباني، الشركة العالمية الرائدة في خدمات التحقق من المعايير العالمية لقياس أداء الاستثمار. هذا الالتزام بمعايير GIPS يشمل إدارة الصناديق الاستثمارية والمحافظ التابعة لسيكو وتلك التي تديرها نيابة

عن العملاء ، وذلك وفق مؤشرات متعددة تحددتها عمليات توظيف الاستثمار وأهدافه واستراتيجيته. وتوضح هذه المؤشرات أداء الاستثمار على مدى الخمس سنوات الماضية، ويتم تمديدها مع الوقت. كما سيتم التحقق من التزام سيكو بهذه المعايير سنوياً من قبل مدقق خارجي مستقل.

وحول هذا الإنجاز، قالت السيدة نجلاء محمد الشيراوي، الرئيس التنفيذي لسيكو: "إن توافق سيكو مع المعايير العالمية لقياس أداء الاستثمار يؤكد التزامنا بتبني أعلى المعايير الدولية وأفضل الممارسات العالمية، و حماية مصالح العملاء التي تعتبر على قمة قائمة أولوياتنا. حيث يمكن الآن مقارنة أداء الاستثمار في سيكو مع أداء مديري الأصول في جميع أنحاء العالم، بما يعزز ثقة العملاء من الشركات والمؤسسات في مؤشرات أداء سيكو من خلال المعلومات الاستثمارية التي تقدمها."

ومن جانبه أشار السيد جاسون ميلارد، عضو معهد المحلل المالي المعتمد وجمعية قياس أداء الاستثمار، وشريك في أشلاند بارتنرز: "إننا نعتز بمبادرة سيكو و جهودهم الدؤوبة بالالتزام بالمعايير العالمية لقياس أداء الاستثمار. إن هذا التوافق الذي تكاتفت فيه جهود جميع اقسام البنك يمثل التزاماً قوياً بالإفصاح الكامل والشفافية في عرض نتائج الأداء. ونود أن نشيد بدور سيكو الرائد في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، ونتطلع إلى مواصلة العمل معها."

من ناحية أخرى، أعلنت سيكو عن التزامها كذلك بتطبيق قواعد السلوك المهني في مجال إدارة الأصول والذي يحدد بوضوح المسؤوليات الأخلاقية والمهنية للشركات التي تدير الأصول الاستثمارية نيابة عن العملاء. ويغطي ذلك العديد من العوامل الرئيسية، بما في ذلك الولاء للعملاء، وعملية الاستثمار، والتداول في أسواق المال ، وإدارة المخاطر، ومعايير الالتزام ، فضلاً عن تقييم الأداء، والإفصاح. كما تمنح هذه القواعد المستثمرين معياراً للسلوك الأخلاقي الذي ينبغي أن يتوقعوه من قبل مديري الأصول ويوفر لهم مستوى أعلى من الثقة في الشركات التي تعتمد هذه التوجهات المتعلقة بالسلوك المهني.

و أضافت السيدة نجلاء الشيراوي "إن اعتماد هذه المعايير من قبل سيكو يعد تأكيداً على تطبيقنا ضمناً لأعلى المعايير العالمية للسلوك الأخلاقي والمهني، فضلاً عن حرصنا المتواصل بالمحافظة على ثقة عملائنا و تعزيزها باتباع أفضل السياسات و الإجراءات المعمول بها عالمياً في مجالنا ."

نبذة عن شركة الأوراق المالية و الاستثمار (سيكو):

تعد شركة الأوراق المالية و الاستثمار (سيكو) وهي شركة مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي وتتخذ من مملكة البحرين مقراً لها والأخذة بالتوسع على المستويين الإقليمي والدولي، من أهم بنوك الجملة في منطقة مجلس التعاون الخليجي. وتقدم الشركة مجموعة متنقاة من الخدمات المصرفية الإستثمارية التي تشمل الوساطة وصناعة السوق وخدمات الخزينة وإدارة الأصول وتمويل المؤسسات وحفظ الأوراق المالية وإدارة الصناديق الإستثمارية التي تستند إلى الأبحاث الإستثمارية ذات القيمة المضافة.

بدأت سيكو مزاوله أعمالها عام 1995 وتم إدراج أسهمها في سوق البحرين للأوراق المالية في عام 2003 كشركة مٌفقلة. ولسيكو شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل, هي شركة سيكو لخدمات الصناديق الإستثمارية التي تُعد شركة متخصصة في أعمال حفظ الأوراق المالية وخدمات إدارة الصناديق الإستثمارية على المستوى الإقليمي. وشركة الأوراق المالية و الاستثمار (الإمارات) دار وساطة مالية مقرها في أبو ظبي و مرخصة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع في الإمارات للقيام بأعمال التداول في دولة الإمارات العربية المتحدة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة
شركة الأوراق المالية و الاستثمار (سيكو)
هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

بريد إلكتروني: nadeen.oweis@sicobahrain.com